

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/38  
12 March 1965

Special Distribution

Trade Negotiations Committee

Comité des négociations commerciales

TRADE NEGOTIATIONS - ACCREDITATION OF DELEGATIONS

Note by the Chairman

In GATT/AIR/343 of 5 August 1963 I suggested that contracting parties participating in the present trade negotiations would wish to consider any necessary reinforcement of their resident representation in Geneva in order to enable meetings of the Trade Negotiations Committee and other organs of the negotiations to be called where necessary at short notice. As direct negotiation between individual delegations develops, such reinforcement becomes all the more necessary.

I am aware that many delegations have in fact considerably reinforced their representation in Geneva for the purpose of the present negotiations. In order to enable a list of the relevant delegates to be prepared, and in order to formalize the position, I would be grateful if all delegations which have not already done so could notify me not later than 19 March of the names of their resident representatives accredited for the purpose of the trade negotiations.

NEGOCIATIONS COMMERCIALES - ACCREDITATION DES DELEGATIONS

Note du Président

Dans l'aérogamme GATT/AIR/343 du 5 août 1963, j'avais signalé que les parties contractantes participant aux négociations commerciales en cours souhaiteraient peut-être examiner dans quelle mesure il leur faudrait renforcer leur représentation permanente à Genève afin que les réunions du Comité des négociations commerciales et des autres organes de négociation puissent avoir lieu, en cas de besoin, avec un court préavis. Ce renforcement devient d'autant plus nécessaire que la formule de la négociation directe entre délégations individuelles se généralise.

Je n'ignore pas que bon nombre de délégations ont effectivement étoffé leur représentation à Genève dans une mesure considérable pour les besoins des négociations actuelles. Afin de pouvoir dresser une liste des représentants qui prennent part à ces négociations et pour officialiser la situation sur ce point, je saurais gré à toutes les délégations qui ne l'ont pas encore fait de m'informer avant le 19 mars des noms de leurs représentants accrédités à Genève aux fins des négociations commerciales.